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INTERPELACJĄ

w sprawie szczegółowego sprawozdania w sprawie podjętych przez Urząd działań
dotyczących modernizacji wałów przeciwpowodziowych

Uprzejmie proszę o przedstawienie szczegółowego sprawozdania w sprawie podjętych
w 2019 roku przezUrząd działań dotyczących modernizacji wałów przeciwpowodziowych.Wszczególności proszę o udzielenie informacji w poniższym zakresie;

1. Jakie wnioski wynikają z pozyskanej przez Urząd ekspertyzy dotyczącej stanu
technicznego wałów przeciwpowodziowych?

2. Jakie działania Urząd podjął w sprawie wyegzekwowania od Państwowego Gospodarstwa
Wodnego „Wody Polskie" wykonania prac wynikających z okresowego utrzymania wałów

poprzez ich okresowe (dwa razydo roku) wykaszanie?
3. Czy, ajeśli tak to, jakie uzgodnienia podjął w rozmowachz Marszałkiem Województwa

Mazowieckiego w kwestii przystąpienia do prac mających na celu modernizację wałów na
terenie gminy Łomianki?

4. Czy Urząd wystąpił do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiskao zgodę na uprzątnięcie
terenu położonegona brzegu rzeki pomiędzy jej linią brzegową a wałem przeciwpowo-
dziowym z powalonych drzew oraz zalegających konarów?

5. Czy Urząd dokonał analizy kosztów związanych ze wzmocnieniem wałów przeciwpowo-
dziowych na terenie gminy?

Zł poważaniem,


